目 次

CONTENTS

第七十六期 民國一〇八年六月三十日 Vol.76 30 June 2019

探討國軍組織精簡後彈藥庫儲安全管理關鍵因素之研究
A Study on the key factors of the safety management of ammunition storage after the
national army organization is streamlined
TTT FF 1- 11 70km FF 1 12-1011 (10.4.3 10.4.4.) 5 元 朱 7 卦 图/ 4mm 35m 元 6mm
國軍緬北聯盟反攻作戰(1943-1944)之意義及其影響
The study of the Significance and Influence of the Counter-attack Operation of the
Armed Forces of the Northern Military Union (1943-1944)
库田斯油师咖啡石叫似撒伯音临地油和火油土地 从外文 陆上生 25.11
應用類神經網路預測微帶線高頻諧波抑制特性徐仲彦 陳立軒 35-44
An application of neural networks Predict the characteristic of microstrip line harmonic
suppresion in high frequency
教師休閒運動參與、工作滿意度與工作績效之研究-以高雄市國小教師為例 陳筠昀 陳惠卿 陳慶彰 江育真 45-54
Study on the Relationship among Sports Participation, Job Satisfaction, and Job
Performance –The Case of Elementary School Teachers in Kaohsiung City
·
模糊蜂群演算法蔡賢亮 卓子菱 55-74
Fuzzy Artificial Bee Colony Algorithm
大數據研究文獻計量與可視化分析
Bibliometrics and Visualization Analysis of Big Data
因應募兵制度提升兵科基地訓練成效之研究陳正哲 89-98
A Study of the Enhancing Effect on Training Performance in the Military by Enlist
System
無線遙控課程設計與製作柯世勇 99-112
The design and Implementation of Wireless Remote Control Course